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教育事務委員會  
Panel on Education 

 
在2015年4月13日會議上  

就議程項目"特殊學校的校舍標準及設施的改善"通過的議案  
Motion passed under the agenda item "Standard of school premises and 

upgrading of facilities of special schools"  
at the meeting on 13 April 2015 

 
議案措辭  
 

本委員會要求教育局局長從速翻新或重建老化的特殊學校

校舍，促使所有特殊學校校舍達到最新標準，並在特殊學

校校舍及宿舍設計和設施的提供應以「社會責任支援模

式」為本，例如：校舍選址必須考慮學生的學習及住宿生

活流程等，按學生的不同需要提供適切的支援，及協助其

參與學習和生活的各個部份，以讓殘疾學生真正融入社

區。  
 
 
(張國柱議員動議，何秀蘭議員及張超雄議員和議) 

 
 
Wording of the Motion 
 

(Translation) 
 

That this Panel requests the Secretary for Education to 
expeditiously refurbish or redevelop aging special school 
premises so that all special school premises can meet the latest 
standards, while the "Social Responsibility Support Mode" 
should be adopted as the basis for designing the premises and 
hostels of and providing facilities for special schools, for 
example, the selection of sites for the construction of school 
premises must take into account the learning and boarding life of 
students, etc.; appropriate support should be offered to students to 
cater for their diverse needs; and assistance should be given to 
students to facilitate their participation in various learning and 
living aspects so as to facilitate the genuine integration of 
students with disabilities into the community. 
 
 
(Moved by Hon CHEUNG Kwok-che and seconded by Hon Cyd 
HO Sau-lan and Dr Hon Fernando CHEUNG Chiu-hung)  

 


